

FREE DOM

CLASS40 N° 139

DESIGN: SABROSA 40 MK2
ARCHITECT: SABROSA RAIN

SHIPYARD: SABROSA COMPETITION
FIRST LAUNCH: 2014



SKIPPER: THIBAUT LEFEVERE

36 years old Company manager Les Avirons – La Réunion 

- ★ Transat Jacques Vabre 2021
- CIC Normandy Channel Race 2020 and 2021
- Les Sables / Horta 2021



CO-SKIPPER: MAXIME BOURCIER

47 years old Sports instructor Saint Paul – La Réunion 

- ★ 30 years of teaching sailing on different boats

CO-SKIPPER: BENOIT LENGLET

France 

CO-SKIPPER: FRANÇOIS MARTIN

France 

CO-SKIPPER: VICTOR JOST

France 

A WORD FROM THE SKIPPER

Our slogan: From intense islands to vast oceans, our journey begins.

Thibaut: Organising and taking part in a round-the-world sailing race is a bit like a childhood dream come true. We've still got a lot of work to do before we set off on the open road. It will be a great source of pride to see the FREEDOM boat arrive in La Réunion. I'm just as motivated to set out to sea as I am to organise this great project with the whole team. I want to go to the end of the world and circumnavigate it. I want to give my all on the water and see all the oceans.

Maxime: It's a great opportunity to be part of a project like this, both from a sporting and a human point of view. The aim is to defend and promote Réunion Island by reaching the finish. It's a dream come true.

LE MOT DU SKIPPER

Notre slogan: De l'île intense aux océans immenses, notre voyage commence.

Thibaut: Organiser et participer à un tour du monde à la voile, c'est un peu un rêve de gosse qui se réalise. On a encore beaucoup de travail avant de partir sur la grande route. De voir le bateau FREEDOM arriver à La Réunion sera une grande fierté. Je suis tout aussi motivé de partir en mer que d'organiser avec toute l'équipe ce beau projet. Je veux aller au bout du monde et en faire le tour. Me donner à fond sur l'eau et voir tous les océans

Maxime: C'est une chance de pouvoir intégrer un tel projet aussi bien sur le plan sportif que sur le plan humain. L'objectif est de défendre et promouvoir l'île de la Réunion en arrivant au bout. C'est la réalisation d'un rêve.